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Proces – verbal 
încheiat azi 19.11.2024  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali. Lipseste d-ul Tudor Nicusor . 
 Doamna Nuță Mariana, consilier local supleant validat de catre  Judecatoria Slatina prin  Încheierea 
finală nr. 1699/ 07.11.2024, depune juramantul iar doamnele si domnii consilieri o felicita . 

Se trece la alegerea presedintelui de sedinta . 
D-ul Roșioru Daniel il propune pe d-ul Nuță Valeriu, propunere aprobata cu unanimitate de voturi, 

astfel fiind adoptata hotararea nr. 1. 
D-ul presedinte de sedinta Nuță Valeriu citeste ordinea de zi : 
1. Depunerea juramantului de catre doamna Nuță Mariana consilier local supleant validat de 

catre  Judecatoria Slatina prin  Încheierea finală nr. 1699/ 07.11.2024 
2. Proiect de hotărâre cu privire la alegerea presedintelui de sedinta  

           3.          Proiect de hotărâre cu privire la constituirea  comisiilor de specialitate ale consiliului local 
           4 .         Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a  
                        consiliului  local  
           5.          Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 
           6.         Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului C.L. Icoana în Consiliul de  
                       Administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Icoana in anul scolar 2024-2025   
          7.          Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor  
                       tehnico- economici ai proiectului de investitii „CRESTEREA EFICIENTEI ENERGETICE A  
                       INFRASTRUCTURII DE ILUMINAT PUBLIC IN  COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT "  

           8 .       Întrebări, interpelări, petiţii . 
Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr. 2273/13.11.2024  si se aproba cu 

unanimitate de voturi . 
D-ul primar Miu Valentin– propun adaugarea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare privind 

alegerea viceprimarului. Se supune la vot adaugarea acestui proiect pe ordinea de zi si se inregistreaza         
6 voturi pentru si 4 voturi impotriva (Ancuta Gabriela, Popa Liviu, Mihai Nelu, Coman Paul) . 

D-na Ancuta Gabriela – consider ca e un lucru important, trebuia sa fie pe ordinea de zi 
D-ul primar – ieri a sosit sentinta prin care a fost validata d-na Nuta Mariana, viceprimarul este 

necesar bunei desfasurari a activitatii 
D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 3 de pe ordinea de zi : 

           3.          Proiect de hotărâre cu privire la constituirea  comisiilor de specialitate ale consiliului local 
 D-ul primar – sunt 4 comisii de specialitate propuse. Da citire acestor comisii si spune ca sunt 

prezentate in materialele primite varinate de constituire a acestora. Apare in sala de sedinte si numitul Tudor 
Nicusor-consilier local . 

Grupurile de consilieri propun urmatoarea componenta a comisiilor de specialitate cat si presedintii, 
secretarii celor 4 comisii : 
a) Comisia Agricultură, protecţie mediu şi turism, din care fac parte: 
Popescu Constantin – presedinte 
Mihai Nelu – secretar 
Nuță Mariana – membru 
Alexe George - Florin – membru 
Ancuța Gabriela - Mariana – membru 



2 
 

b) Comisia Activităţi economico-financiare, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret şi sport, 
din care fac parte: 
Coman Paul – presedinte 
Roșioru Laurențiu - Daniel – secretar 
Nuță Valeriu – membru 
Popa Marian - Liviu. – membru 
Tudor Nicușor – membru 
c) Comisia Activităţi social culturale, culte, învăţământ, sănătate şi familie, din care fac parte: 
Ciobanu  Mariana – presedinte 
Ancuța Gabriela – secretar 
Roșioru Laurențiu - Daniel – membru 
Coman Paul – membru 
Mihai Nelu – membru 
d) Comisia Amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină, din care fac parte: 
Nuță Valeriu – presedinte 
Ciobanu  Mariana – secretar 
Popescu Constantin – membru 
Roșioru Laurențiu - Daniel – membru 
Coman Paul – membru 
Popa Marian - Liviu. – membru 
Tudor Nicușor – membru 

Se supune la vot punctul 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 2 . 

 D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 4 de pe ordinea de zi : 
             4 .         Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a  
                        consiliului  local  
 D-ul primar – ati avut materialele consilierii noi, cei vechi deja il stiti 

Se supune la vot punctul 4 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 3 . 

D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 5 de pe ordinea de zi : 
           5.          Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 

D-ul primar – s-a dat o ordonanta, s-au primit niste bani, trebuie sa-i utilizam pana la sfarsitul anului, 
am decis sa-i folosim ca si cofinantare la investitii  

- pe site –ul MDLPA am vazut programul Scoli sigure si sanatoase 
- la Floru sa demolam Scoala Floru care are autorizatie de demolare conform expertizei tehnice, nu 

pe fondurile noastre, ci sa gasim cofinantare pentru demolare, pe banii Ministerului Dezvoltarii si 
sa construim o sala de sport 

- la Ursoaia la fel, Punctul sanitar Ursoaia, Scoala veche Ursoaia, cu consultantii am facut 
demersuri pentru demolare si construirea unei cladiri noi, dupa nevoile actuale, conform 
reglementarilor legale in vigoare 

D-na Ancuta Gabriela – si scoala mai recenta din Ursoaia ? 
D-ul primar – da, se demoleaza toate, sunt vechi 
- toate scolile din Slatina au sali de sport 
- in Icoana am identificat cladirea din fata, si acolo se impune demolarea si construirea unei cladiri 

noi 
D-na Ancuta Gabriela – s-au investit bani acolo, cladirea arata bine 
- la Icoana am depus pe CNI proiect pentru teren de sport 
D-ul primar – vreau sa-i canalizam pe cofinantare la investitii, doar cu fondurile noastre nu putem 

realiza mari investitii 
D-na Ancuta Gabriela – consider ca am investit destul in scoli 
Se supune la vot punctul 5 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si 2 voturi impotriva 

(Ancuta Gabriela, Mihai Nelu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 4 . 
D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 6 de pe ordinea de zi : 

            6.         Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentantului C.L. Icoana în Consiliul de  
                       Administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Icoana in anul scolar 2024-2025   



3 
 

 
D-ul Popa Liviu spune ca ar dori sa fie desemnat ca reprezentant al CL Icoana, propunerea care 

inregistreaza 3 voturi pentru si 8 voturi impotriva . 
D-ul Rosioru Daniel o propune pe d-na Nuta Mariana, se inregistreaza 8 voturi pentru si 3 voturi 

impotriva (Ancuta Gabriela, Mihai Nelu, Popa Liviu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 5 . 
D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 7 de pe ordinea de zi : 

          7.          Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor  
                       tehnico- economici ai proiectului de investitii „CRESTEREA EFICIENTEI ENERGETICE A  
                       INFRASTRUCTURII DE ILUMINAT PUBLIC IN  COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT "  

D-ul primar – am vorbit si la buget de redistribuire sume 
- va fi un pret scazut, ce avem in prezent acopera cam toate zonele 
- este un sistem inteligent, costul facturii va scadea, se va completa cu lampi in zona Stadion, pe 

strada Izlazului,  nu aruncam la gunoi lampile pe care le avem 
D-na Ancuta Gabriela – nu vad reducerea de consum 
D-ul primar – pe segmentul unde punem noile lampi scade factura 
D-na Ancuta Gabriela – 249 lampi, spune ca sunt de 50 lampile 
- sunt de 30, se pun de 30, economia, diferenta este de 3200 de fapt 
D-ul primar – este sistem inteligent, va fi economie 
D-na Ancuta Gabriela – pe 3000 mp avem proiect de panouri solare in curtea primariei 
- acest sistem sustine consumul cladirilor institutiilor publice, iluminatul stradal, de ce sa dam 3 

miliarde ? 
D-ul primar – cand va functiona sistemul cu panouri ? 
D-na Ancuta Gabriela – veti vota in cunostinta de cauza 
- firma nu a facut proiectul in cunostinta de cauza 
- nu sunt amortizate lampile existente, orele de functionare continua 
D-ul primar – v-am spus ca le punem in alte locatii, le vom refolosi 
- din panouri bagam in retea si luam bani de la Electrica 
D-ul Nuta Valeriu – ma gandesc ca este o eroare, sa fie 30 existenta si mai mica cea noua 
- venim cu lampi unde nu avem acum 
Se supune la vot punctul 7 de pe ordinea de zi, se aproba cu 10 voturi pentru si 1 vot impotriva 

(Ancuta Gabriela), astfel fiind adoptata hotararea nr. 6 . 
D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire proiectului de hotarare adaugat pe ordinea de zi : 
Proiect de hotarare privind alegerea viceprimarului 

D-na Ciobanu Mariana il propune ca viceprimar pe d-ul Rosioru Laurentiu Daniel . 
D-na Ancuta Gabriela il propune pe d-ul Mihai Nelu  . 
D-ul Nuta Valeriu il propune pe d-ul Coman Paul . 
Se trece la exprimarea votului secret, rezultatul votului fiind : 2 voturi pentru d-ul Mihai Nelu, 2 

voturi pentru d-ul Coman Paul si 7 voturi pentru d-ul Rosioru Laurentiu Daniel, astfel fiind adoptata 
hotararea nr. 7 . 

D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 8 de pe ordinea de zi : 
            8.    Întrebări, interpelări, petiţii . 

Nu sunt intrebari, interpelari, petitii . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 
 

Preşedinte ,                                Întocmit , 
                  Nuta Valeriu                                                                Secretar general    

                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


